
93.VII.1 - XVIII sesja Rady Miejskiej, 25 listopada 2015 r. 

Interpelujący radny: Bogusław Dobkowski 

Radny zapytał, czy dotrzymana będzie obietnica i nowa droga z przejściem prowadzącym do 

Szkoły Podstawowej nr 10, oznakowana zostanie sygnalizacją świetlną. 

(Odpowiedzi udzielił Z-ca Prezydenta Miasta Marek Biernacki podczas sesji Rady Miejskiej w 

dniu 25 listopada br. - archiwum transmisji obrad)  
 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/23970.html
http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/15.html
http://fms.hdsystem.pl/index.php?streamName=umslupsk

